
Město Pohořelice, Vídeňská 699, 691 23 POHOŘELICE 

Komise Rady města Pohořelice 

 
 

Zápis z jednání dopravní komise z 30. 10. 2023 

Čas: 16:00 

Místo: Zasedací místnost, Městský úřad města Pohořelice, Vídeňská 699 

Přítomni:  Mgr. Pařil, Bc. Novák, Petr Rouzek, Fujtík, Urbič, Mgr. Hrabina, Ing. Bulín, Mgr. Miloš 

Rouzek, 

Omluveni: Chodelková, Langer 

  

Program: 
1. Úvod 
2. Parkoviště náměstí Svobody   
3. Parkování Lidická  
4. Parkování Tyršova  
5. Passport dopravního značení  
6. Diskuze 
7. Závěr 

  

1. Úvod  
 
Předseda komise přivítal členy komise a představil program jednání.  

  

2. Parkoviště náměstí Svobody   
 
Předseda komise informoval členy komise o změně v projektu parkoviště P+R na náměstí 
Svobody. Změna spočívá ve výměně povrchu za vsakovací dlažbu. Dále informoval o podání 
žádosti o dotaci. Předpokládané investiční dotace 17mil. z toho 9 mil. dotace.    
 
3. Parkování Lidická  
 
Členové komise diskutovali o zásobování prodejen na ulici Lidická a tím spojené parkování 
vozidel. V současnosti je zákaz parkování v době od 8:00 do 8:30 a od 13:00 do 13:30. 
Předpoklad je více omezit vyhrazenou dobu zásobování. Na základě shody členů komise 
bude předseda komise jednat s dotčenými prodejnami a přednese závěry na další schůzi.   
 
4. Parkování Tyršova  
 
Členové komise se shodli na potřebnosti parkovacích stání na začátku ulice Tyršova. Všichni 
shodně okomentovali zákaz parkování na straně ze Cvrčovic vedoucí k lepší plynulosti 
provozu. Dále se shodli členové komise na přesunu zahradních kontejnerů na opačné straně 
a vytvoření parkovacích míst s maximálním časovým intervalem.   
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5. Passport dopravního značení  
 
Komise bereme na vědomí zpracovaný passport dopravního značení ve městě (zaslán 
přílohou k zápisu). Na další schůzi se k danému tématu členové vrátí a budou moci navrhovat 
jednotlivé úpravy.  
 
6. Diskuze 
 
Proběhla diskuze o připravovaném skateparku, přípravě výběrového řízení na cyklostezku 
Šumický park a Znojemská.  
 
p. Fujtík – upozornil na nesrovnalost v IDS JMK – část Nová Ves je v jiné zóně než město 
Pohořelice 
 
Ing. Bulín – upozornil na špatné spojení s městem Břeclav 
 
p. Urbič – přednesl návrh na zbudování nového přechodu pro chodce na konci ulice Hybešova 
mezi mateřskou a základní školu  
 
Mgr. Hrabina – upozornil na potřebu ořezat stromy okolo silnice na příjezdu od Brna, 
doporučil obeslat majitelé pozemku, jejichž majetek hyzdí město 
 
Mgr. Rouzek – upozornil na potřebu zaurgovat u SUS JMK opravu komunikace u sportovní 
haly 
    
7. Závěr 
Předseda komise poděkoval všem přítomným za účast na jednání komise.  
 

V Pohořelicích dne 31. 10. 2023 

 

  

Mgr. Patrik Pařil 
předseda komise 
 
 
 


